
 

 

Referat fra elevrådsmøte 
Enhet/avdeling: Frivoll skole  

Dato: torsdag 22.10.20 kl.08.30-9.15  

Sted: skolekjøkkenet 

Til stede: Elias, Mari, Maja, Mathilde, Dennis, Philip, Ingrid, Sofie, Natan 

  

Saksnr/sak Sammendrag Ansvar 

Godkjenning av 

referat fra forrige 

møte 

Godkjent  

Sak 4/20-21 Paragraf 9a: Elevenes skolemiljø 

Hvordan har elevene det på Frivoll skole? 

Eleven synes sone inndelingene i friminuttene 

fungere bra. 5.-7. klassen likte at «Heia» ble byttet 

ut med gymsalen. 

Lite konflikter i friminuttene. 

Det er litt banning i friminutt og i klasserommet, 

men det har blitt tatt tak i av kontaktlæreren der det 

gjelder.  

 

Sak 5/20-21 Hva skal elevrådet arbeide med dette skoleåret? 

Forslag fra Elevrådet 

 Kunstgress i ballbingen 

 Frivolltalenter 

 Kantinedag 

 Lekeplassen med sklia- oppgradere den 

 

Tillitsvalgte tar opp med klassen sin hva de synes 

elevrådet skal arbeide med dette skoleåret. Ta med 

forslagene  til neste elevrådsmøte torsdag 12/11-20 

 

Eventuelt  Det kom ønske om å få opp en klokke 

i gangen på Nordlys og på 

biblioteket – Kari tar saken videre 

 Elevrådet ønsker å ha elevrådskurs, 

Kari undersøker om det kan 

gjennomføres 

 5.-7.kl håper grøtfesten kan 

gjennomføres, selv om vi har 

restriksjoner med Covid-19  

 

 

Kari Tveito Myhre (referent) 


